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Vedlegg: 
Spørsmål til fylkesrådmannen/samferdsledirektøren utval for samferdsle og mobilitet 14.oktober
 
Under handsaming av utredning om hurtigbåttilbod mot Sotra i mai vart det sagt at det kunne vere ein muligheit at
leverandøren og den som skal bygge Sotrasambandet også skal ha ein plan for forsvarleg trafikkavvikling, og at det
kan vere aktuelt at denne leverandøren kan bidra til å realisere eit båttilbod mellom Sotra og Bergen. Er det noko
nytt i den samanheng?
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